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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen (Referat) 
Dato:  08 .06  2015 Tidspunkt:  17:00 - 19:30 Sted: Personalerum 1. sal 

Møde indkaldt af:  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør   

Referent: AV 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Jørgen 
Feldthusen Lüthje, Tina Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, suppleant Lasse 
Bay Jensen, elevrep: Benjamin 7. kl, Abdi 9.kl LH, MP, AV, LT. 
Fraværende: elevrepræsentanter 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/AV(5 min.), information. 

Diskussion: Elevrådet orienterer om behandlingspunkter fra elevrådet: 
• Elevrådet har meldt afbud i dag pga. prøve m.m. 
• Wave party bliver den 04.09.15 18.00 - 22.00 
• SKB kommer: Johnny, Tina, Lasse og Pernille og Sonny 
• Billetpris skal være inkl. pastasalat og kød. 

• Festen er fra 5. - 9. 

 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

ER skal lave programmet færdig, sende invitationen ud, 
kradse tilmeldinger ind og finde ud af, hvor meget mad ER 
skal have lavet. Pedellen tænder for grillen. ER laver 
pastasalat e.l.  

AV  

   

   

 

 

2. Emne:  Skoleårets planlægning v. LT (10 min) 

Diskussion: • Skoledagens opbygning 
• Ringetider 

• Åben skole/bevægelse/understøttende undervisning 
• Indsatsområder 
• mv. 

Konklusion(er): LT orienterede. 
• Der oprettes laves et modul 3 dage om ugen med bevægelse og læsning. 
• Fagligfordybelse placeres sidst på dagen 
• Tirsdag eftermiddage åbner ungdomsskolen, og der tilbydes aktiviteter 
• Indsatsområder; visible learning (VL), Grøn linje (nye prøver i naturfag), IT, 

pædagogisk læringscenter (PLC) 

• Ringetiderne tilrettes, så eleverne får en længere pause, og de stort set 
undgår ventetid på bussen. 

• Pedelkorps møder ind senere om  morgenen, til gengæld aflåser de skolen 
om eftermiddagen. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

LT sender information ud til forældrene. LT  

   

   

 

 

3.Emne:  Anvendelse af mobiltelefoner, iPad mv i frikvartererne (15 min) 

Oplæg Vi fortsætter drøftelsen fra sidste møde. 

Konklusion(er): Drøftelsen 
• Et telefonskab kunne være en løsning, hvor telefonerne er låst væk i løbet af 

dagen - men tilgængelig, hvis der er brug for dem i forbindelse med. 
undervisningen. 

• Et mobilhjørne 
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• De (eleverne) vil finde andre måder at kommunikere på 

• At begrænse mobiltelefoner vil fritage os fra nogle problemer 
• Vi begrænser brugen i en periode og evaluerer senere 

• Ungdomsskolen siger, at man ser en tendens til, at de unge lægger deres 
devices, for at være mere sociale. 

 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Efter skolebestyrelsens tilkendegivelse skal punktet 
behandles på lærermøde og i Med-udvalg. Herefter retur 
til skolebestyrelsen. 

  

Eleverne skal spørges   

   

 

4.Emne:  Fundraising (15 min) 

Diskussion: Er der interesse for at nedsætte en gruppe i skolebestyrelsen der søger fonde mv. til 
at støtte økonomisk og videreudvikle Firhøjskolen samt støtte op om alle de gode 
tiltag der er i gang. 
Herunder kan eksempelvis nævnes: Midler til etablering af en Tarzan-bane, midler til 

at færdiggøre bevægelses- og læringsrummet for de ældste elever. 
Drøftelsen: 

• LT kunne godt tænke sig en natur- og bevægelsesbane 
• Det er ret omfattende at søge penge hos fonde - projektbeskrivelse og priser 

m.m. 
• Vi skal have tjek på, hvad vi vil søge til. 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Una, Pernille og LT laver et oplæg om, hvad vi skal 
arbejde med og søge fondsmidler til. 

LT  

   

   

 

 

 

 

5. Emne:  Evaluering af årsmøde v. PKO (10 min) 

Diskussion: Årsmødet blev afholdt d. 1. juni med følgende dagsorden: 
1. Skolebestyrelsens årsberetning 
2. Rusmidler og unge v. SSP og Politi 

3. Elever viser programmer fra BYOD og Clio. 
 
Mens forældrene er til årsmøde er der disco og hygge for skolens børn i 
ungdomsskolen. 
 

• Hvad skal vi holde fast i kommende skoleår? 

• Hvordan sikrer vi at informationen kommer ud til alle forældre? 
• Skal vi have fat i forældrerådene? 
• Skal datoen fastsættes fra skoleårets start? 
• Kan et tema være Visible Learning ? 

Konklusion(er): Evaluering: 
• Politibetjenten/SSP var rigtig god 

• Eleverne omkring IT var gode og skal forberedes bedre. 
• Der var for få deltagere - kan vi gøre noget ved det?  
• Vi skal bruge en anden indgang til forældrene. Arrangementet drukner blandt 

meget andet. En anden overskrift: Vores skole:-) 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Skal arrangementet skal afholdes som et pligtigt 
arrangement for overbygningen. 

LT  

Dato for næste årsberetning: 13.04.15, 18.30 - 20.30   
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6 Emne:  Skolebestyrelsens mødekaleder v. LT (5 min) 

Diskussion: Udsendt med sidste referat. 

Konklusion(er): Ingen ændringer 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 LT  

   

   

 

7. Emne:  Skolerejse. Oplæg ved ledelsen 

Diskussion: For et par år siden havde vi et princip om en delvis selvbetalt skolerejse. Sidste år 
talte vi om, at som en del af åbenskole tiltagene vil vi arrangere en skolerejse til et 

tysktalende område for afgangsklasserne, hvor der foregår læring indenfor  historie, 
tysk, samfundsfag og andet. Det betyder at 9. klasse så ikke kommer på en 
Københavner tur.  
Det er imidlertid en stor udgift for skolen, hvis det skal være et tilbud af 
lejrskoleniveu. 
Økonomisk og pædagogisk overordnet oplæg: 

• En skolerejse hvor de overordnede transportomkostninger "gives" af DSB 

• Madpenge op til 70 kr pr elev pr døgn fra forældre. 
• Overnatning på en skole/privat/ i hytter 
• Samarbejde med en tysk skole 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der udarbejdes oplæg til næste møde. Det skal overvejes 
hvordan man sikrer at alle elever kan deltage. 

LT  

   

   

 

 

8. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Nyansættelser: Thomas Marcher, Line Hansen, 
Ditte Siccik 

  

• Vi har slået idrætsdagen sammen med sidste 
skoledag. 

  

• Dimissionsfest d. 24.06.15. Vi skal bruge en, som 
vil holde en lille tale for eleverne.  

Tina  

• God sommer og tak for et godt samarbejde   

   

   

Skolebestyrelsen ønsker at minimere fravær. "Det er 
bedst når vi alle er her" 

LT/PEKO Efterår 2015 
2015 

 


